
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 4.10.2011 v Praze 
Přítomni: A. Bezděk, S. Bílý, J. Farkač, J. Hájek, J. Jelínek, P. Kment, M. Knížek, D. Král, V. Novák, J. 
Rolčík, J. Růžička, T. Růžička, V. Vrabec. 
Omluveni: S. Benedikt, Z. Laštůvka, B. Mocek, J. Schneider, V. Týr, J. Vávra, P. Zahradník. 
 
Program:  

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) hospodářská zpráva (V. Novák) 
3) redakční zpráva (J. Růžička) 
4) zpráva knihovníka (P. Kment) 
5) členské záležitosti (K. Farkačová) 
6) Entomologické dny (J. Schneider) 
7) různé 

 
1. J. Jelínek přivítal přítomné, kontrola zápisu z minulé schůze. 
2. V. Novák: na účtu ČSE je 720 000,- Kč, situace je uspokojivá. 
3. J. Růžička: Klapalekiana 3-4/2011 by měla vyjít do konce roku. Pro Supplementum 2011 

zatím nejsou potřebné rukopisy; možná dojde ke změně tématu; Supplementum by vyšlo na 
jaře 2012. 

4. P. Kment: Maltský konzul si vyzvedl zásilku pro Maltu. Kontrola celé výměny proběhne při 
dalším rozesílání. 

5. K. Farkačová: Noví členové: L. Sekerka byl jednomyslně přijat za řádného člena. T. Rybárik a 
M. Keprt byli přijati za mimořádné členy. 

6. J. Schneider (via K. Farkačová): Všem účastníkům ED 2011 byla rozeslána tabulka, kam 
mohou vpisovat nálezová data a kontakt na P. Krásenského, který data shromažďuje. 
Příští ED 2012 by se mohly konat v Polabí, popř. se uvažuje i o Praze, definitivní 
rozhodnutí bude v prosinci. Článek o ED 2011 je před dokončením. 

7. Různé: 
i. Výbor odsouhlasil, že P. Špryňar může sám editovat na webu ČSE svoji sekci o 

Entomologickém kroužku. 
ii. V. Novák: Západočeská pobočka sehnala sponzorský dar ve výši 55 000,- Kč na bustu V. 

Roubala, výbor ČSE vzal na vědomí; podpora ČSE 3 000,- Kč byla již převedena. 
iii.  J. Farkač: ČSE poskytla příspěvek (15.000,- Kč) na výstavu Krása motýlích křídel 

v Národním muzeu v Praze. Výbor vzal na vědomí. 
iv. V. Novák: Výbor ČSE pověřil J. Farkače a V. Nováka dále jednat za ČSE ve věci 

golfového hřiště v Klánovicích (rozšíření rezervace). 
v. J. Růžička: Scopus nereaguje na žádost o přidání Klapalekiany, zkusíme Web of Science. 
vi. J. Jelínek: A. Smetana navrhuje vytvořit morální kodex, J. Jelínek navrhuje vytvořit 

kampaň na to, že sbírání jednotlivých druhů neškodí, protože se musí chránit celý 
biotop; A. Bezděk navrhuje dát na stránky zákony ze zemí, kam jezdí entomologové – 
pro nemožnost zajištění úplných a aktuálních informací neodsouhlaseno. 

vii.  Příští schůze bude 13.12.2011 v 16:30 ve Viničné 7. 
 
 
Zapsala Klára Farkačová 
Verifikoval J. Jelínek. 


